



GENESTRA BRANDS

Multi Vite

VITAMIN-MINERAL SUPPLEMENT

NPN 80036316

*An antioxidant for the maintenance of good health.
Helps to maintain eyesight, healthy skin, membranes, immune and proper muscle function.*

90 Tablets

EACH TABLET CONTAINS: Vitamin A (vitamin A palmitate) 1500 mcg RAE / 5000 IU, Vitamin C (ascorbic acid) 50 mg, Vitamin D (cholecalciferol) 5 mcg / 200 IU, Vitamin E (*d*-alpha tocopherol) 20 mg AT / 30 IU, Thiamine (thiamine mononitrate) 6 mg, Riboflavin 3 mg, Niacin (nicotinic acid) 10 mg, Vitamin B₆ (pyridoxine hydrochloride) 2.5 mg, Folate 200 mcg, Vitamin B₁₂ (cyanocobalamin) 3 mcg, Biotin 150 mcg, Pantothenic Acid (calcium *d*-pantothenate) 5 mg, Calcium (dibasic calcium phosphate dihydrate/ calcium carbonate/ calcium aspartate) 175 mg, Iron (carbonyl iron) 5 mg, Phosphorus (dibasic calcium phosphate dihydrate) 65 mg, Iodine (from kelp) 50 mcg, Magnesium (magnesium oxide/aspartate) 75 mg, Zinc (zinc aspartate) 4.5 mg, Selenium (selenomethionine) 30 mcg, Manganese (manganese citrate) 4 mg, Chromium (chromium nicotinate) 50 mcg, Molybdenum (molybdenum bisglycinate) 15 mcg, Potassium (potassium chloride) 49.5 mg, Choline (choline bitartrate) 15 mg, Inositol 10 mg, Vanadium (vanadyl sulfate) 15 mcg, Pepsin (from porcine stomach) 45 mg / 450 000 FCC, Pancreatin♦ (from porcine pancreas) 25 mg, Alfalfa (*Medicago sativa*) Leaf/Stem 25 mg, Parsley (*Petroselinum crispum*) Aerial Parts 25 mg, Rose (*Rosa canina*) Hips 25 mg, Watercress (*Rorippa nasturtium-aquaticum*) Aerial Parts 25 mg

Non-Medicinal Ingredients: Cellulose, croscarmellose sodium, magnesium stearate, silica, hypromellose, glycerin

♦ Yielding: 5000 USP protease units/ 5000 USP amylase units/ 1000 USP lipase units

V2.0 **109**

BARCODE LOCATION
883196 12362

Tirer ici pour voir le texte en français

Recommended Adult Dose: Take one tablet two times daily with meals, a few hours before or after taking other medications, or as recommended by your healthcare practitioner. For use beyond four weeks, consult your healthcare practitioner. **Risk Information:** If you are pregnant or breastfeeding; if you are sensitive to pancreatic enzymes or to pork proteins; or if you have a history of systemic lupus erythematosus, do not use. If you have a liver disorder, gastrointestinal lesions/ulcers, peptic ulcer, diabetes, kidney inflammation, pancreatitis, pancreatic exocrine insufficiency or cystic fibrosis; if you are taking anti-inflammatory agents, blood thinners, or birth control medication; if you are undergoing hormone replacement therapy; or if you are having surgery, consult your healthcare practitioner prior to use. People sensitive to nicotinic acid may experience flushing of the skin that is generally mild and transient. Nausea, vomiting, abdominal/epigastric pain and/or heartburn have been known to occur; in which case discontinue use and consult your healthcare practitioner. Hypersensitivity/allergy has been known to occur; in which case, discontinue use. **Guaranteed** to contain no added wheat, yeast, gluten, artificial colouring or flavouring, or dairy products. **Quality Assurance:** Safety-sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or broken. Store in a cool, dry place. ● Keep out of reach of children. There is enough drug in this package to seriously harm a child.

Seroyal Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8

CHAQUE COMPRIMÉ CONTIENT : Vitamine A (palmitate de vitamine A) 1500 mcg EAR / 5000 UI, Vitamine C (acide ascorbique) 50 mg, Vitamine D (cholécalférol) 5 mcg / 200 UI, Vitamine E (*d*-alpha tocophérol) 20 mg AT / 30 UI, Thiamine (mononitrate de thiamine) 6 mg, Riboflavine 3 mg, Niacine (acide nicotinique) 10 mg, Vitamine B₆ (chlorhydrate de pyridoxine) 2,5 mg, Folate 200 mcg, Vitamine B₁₂ (cyanocobalamine) 3 mcg, Biotine 150 mcg, Acide pantothénique (*d*-pantothénate de calcium) 5 mg, Calcium (phosphate de calcium dibasique dihydraté/ carbonate de calcium/ aspartate de calcium) 175 mg, Fer (fer carbonylé) 5 mg, Phosphore (phosphate de calcium dibasique dihydraté) 65 mg, Iode (provenant de varech) 50 mcg, Magnésium (oxyde/aspartate de magnésium) 75 mg, Zinc (aspartate de zinc) 4,5 mg, Sélénium (sélénométhionine) 30 mcg, Manganèse (citrate de manganèse) 4 mg, Chrome (nicotinate de chrome) 50 mcg, Molybdène (bisglycinate de molybdène) 15 mcg, Potassium (chlorure de potassium) 49,5 mg, Choline (bitartrate de choline) 15 mg, Inositol 10 mg, Vanadium (sulfate de vanadyde) 15 mcg, Pepsine (provenant d'estomacs de porc) 45 mg / 450 000 FCC, Pancréatine ♦ (provenant de pancréas de porc) 25 mg, Feuilles/tiges de luzerne (*Medicago sativa*) 25 mg, Parties aériennes de persil (*Petroselinum crispum*) 25 mg, Églantier (*Rosa canina*) 25 mg, Parties aériennes du cresson de fontaine (*Rorippa nasturtium-aquaticum*) 25 mg

Ingrédients non médicinaux : Cellulose, croscarmellose de sodium, stéarate de magnésium, silice, hypromellose, glycérine

♦ Rendement : 5000 unités de protéase USP/ 5000 unités d'amylase USP/ 1000 unités de lipase USP

Seroyal Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8



GENESTRA BRANDS

Multi Vite

SUPPLÉMENT DE VITAMINES - MINÉRAUX

NPN 80036316

*Un antioxydant pour le maintien d'une bonne santé.
Aide au maintien de la vue, de la peau saine, des membranes, de
la fonction immunitaire et au bon fonctionnement des muscles.*

90 Comprimés

Posologie pour adultes : Prendre un comprimé deux fois par jour aux repas, quelques heures avant ou après la prise d'autres médicaments ou selon l'avis de votre praticien. Pour une utilisation au-delà de quatre semaines, consultez votre praticien. **Mention des risques :** Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou allaitez; si vous êtes sensibles aux enzymes pancréatiques ou aux protéines de porc; ou si vous avez des antécédents de lupus érythémateux disséminé. Si vous souffrez d'une maladie du foie, des lésions ou des ulcères gastro-intestinaux, d'un ulcère peptique, de diabète, d'une inflammation de rein, de pancréatite, d'insuffisance pancréatique exocrine ou de fibrose kystique; si vous prenez des anti-inflammatoires, des anticoagulants, ou des médicaments contraceptif; si vous suivez une hormonothérapie substitutive (HTS); ou si vous devez subir une intervention chirurgicale, consultez votre praticien avant d'utiliser ce produit. La prise d'acide nicotinique pourrait entraîner des bouffées congestives (bouffées de chaleur) chez les personnes qui sont sensibles à ce produit; en général, cet effet est bénin et transitoire. De la nausée, des vomissements, de la douleur abdominale/épigastrique et des brûlements gastriques peuvent se manifester; si tel est le cas, cesser l'utilisation et consulter votre praticien. Une hypersensibilité ou une allergie peut se manifester; si tel est le cas, cesser l'utilisation. **Contenu garanti :** Sans addition de blé, de levure, de gluten, de colorants ou d'arômes artificiels ou de produits d'origine laitière. **Qualité assurée :** Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité. ● Garder hors de portée des enfants. Ce contenant contient assez de médicament pouvant causer des torts sérieux à un enfant.